
“Ei ole mahdotonta,
etteikö seurassamme
olisi o lähivuosina jun
nujengejäkin. Kilon
edelliset junnut ovat
niinkin kaukaa kuin
1960-luvun alkupuo
lelta.”

Kilo IF:llä on neljä miesten
joukkuetta ja yksi ikämies
jengi, muttei ensimmäistä
kään junnufutaajaa. Tällai
sen seuran jalkapalloharras
tuksen tulevaisuutta ei-heti
miettäisi kovinkaan kum
moiseksi. Kilo IF on kui
tenkin selviytynyt vaikeam
mistakin tilanteista.

-Noin kahdeksan vuotta
sitten toimintamme oli kuol
la kokonaan. Olemme saa-’
neet matkan varrella kuiten
kin aina uusia pelaajia mu

an,vf!läai’ansattt!mal
takin. Vaikka tulevaisuu
temme ei vieläkään näytä
kovin hyvältä, pärjäämme
kyllä nykyisilläpelaajillam
me ainakin kymmenisen
vuotta. Ikärakenteemme on
onneksi suhteellisen nuori,
seuran jalkapallojaoston
puheenjohtaja Nils Lem
ström tuumii. -

-Ei ole mahdotonta, ett
eikö seurassamme olisi jo
lähivuosina junnujengejä
km. Kilon edelliset junnut
ovat niinkin kaukaa kuin
1960-luvun alkupuolelta.
Jos edustusjoukkueemme
pyrkii joskus nykyistä kor
keammalle sarjatasolle, ovat
omat juniorit jopa aivan
välttämättömiä. Junnujouk
kueet vaatisivat kuitenkin
ennen kaikkea innokkaita
vetäjiä ja puuhamiehiä.

Edustus jou kkue
treenannut Pöxyjen
kanssa
Kilo If:n edustusjoukkue
nousi viime kauden päät
teeksi IV divisioonaan,joka
on korkein seuran historias
sa saavutettu sarjataso.
Vuonna 1948 perustetun
seuran kolme muuta mies
ten joukkuetta pelaavat ku
tosdivarissa. Ikämiesjengi
pelasi vielä viime kaudella
35-vuotiaiden sarjassa,
vaikka porukassa ei ole yli
tään alle 40-vuotiasta. Ensi
kaudella ikämiehet saatta
vat yhdistää taitonsa, voi
mansaja räjähtävän nopeu
tensa Olarin Tarmon kans
sa.

- E d u s t u sj o ukk u e e ss a
ovat selkeästi parhaat pe
laajamme, ellei sitten joku
halua esimerkiksi tunne
syistä pelata jossakin kol

mesta kutosdivarijengis
tämme. Edustusjoukkueen
tavoitteena tulisi ollaehdot
tomasti sarjapaikan säilyt
täminen, kun kerran Nelo
seen on noustu. Tästä vas-

taa kuitenkin jengin pelaa
javalmentaja Tero Nimi.

Kilo IF treenaa nyt en
simmäistä talveaan kahdes
ti viikossa Laaksolahden
kuplahallissa yhdessä -kol

mosdivarijengi SexyPöxy
jen kanssa. Kesän sarjamat
sit pelataan Tapiolan urhei
lupuistossa, nousun myötä
ehkä jopa nurme]la.

-Kyllähän Espoon kent
tätilanne on lähes katastro
faalinen, eikä sitä paranna
lainkaan eräiden vahtimes
tarien epäasiallinen käytös,
Lemström kiihtyy.

Hu ippupikaj uoksi joita
ja mäkihypyn Suomen
mestaruus - missä
innokkaat futisihmiset?
Kilo IF on alkujaan ruotsin
kielinen seura, mutta nyky
ään suomella on treeneissä
ja matseissa selvä valta-ase
ma. Vaikka Kilo IF asioi
esimerkiksi Espoon kau
pungin edustajien kanssa
ruotsinkielisenä seurana,
kielikysymys on enää vain
palanen lähes 50-vuotiaan
seuran perinnehistoriaa.

-Jalkapallon ohella laje
jamme ovat käsipallo ja
naisten jytäjumppa. Paras
käsipallojengimme pelaa
miesten ykkösdivarissa. Jy
täjumppaa ovat puolestaan
harrastaneet seurassamme
muun muassa entiset pika
juoksijat Riitta Salin ja
Mona-Lisa Pursiainen. Ai
kaisemmin myös mäkihyp
py oli vahvoja lajejamme.
Sitä treenattiin Leppävaa

“Jalkapallon ohella laje
jamme ovat käsipallo ja
naisten jytöjumppa. Pa
ras käsipallojengimme
pelaa miesten ykkösdi
varissa. Jytäjumppaa
ovat puolestaan harras
taneet seurassamme
muun muassa entiset pi
kajuoksijat Riitta Salin ja
Mona-Lisa Pursiainen.”

luu parisataa jäsentä, joista
vähän yli puoletonfutaajia.
Seuralta puuttuu innokas
“sikariporras”, mikä voi ai
heuttaa tulevaisuudessavai
keuksia.

-Nekin, jotka kuuluvat
nyt seuramme johtoryh
mään, ovat niin kiinni sivu
litöissään, ettei aika tahdo
oikein riittää seuran asioi
den hoitamiseen. Meidän
olisi löydettävä viidestä fu
tisjengistämme lisää sellai
sia, jotka olisivat kiinnostu
neet muustakin kuin pelkäs

tä pelaamisesta, Lemström
pohtii.

Kantavat vihellykset
Nils Lemström itse on yksi
Espoon ahkerimmista ero
tuomareista. Kuudentoista
dumarivuoden aikana tilille
on kertynyt noin 2300 mat
sia. Espoon tuomaripiireis
sä liikkuu huhu, jonka mu
kaan Lemströmin puun pu
hallus olisi seudun voimak
kain.

-Niinhän sitä väitetään,
että Tapiolan urheilupuis
tossakin kuullaan, milloin
vihellän Otaniemessä mat
sia, viime vuonnaviisikym
mentä täyttänyt oikeuden
jakaja nauraa.

Kilo If:iin Lemström liit
tyi 1970-luvun alkuvuosi
na, jolloin seuran toiminta
vielä keskittyi nimenomaan
Kilon ympäristöön. Hän on
kotoisin Kilon naapurikau
punginosasta Mankkaalta,
mutta oli muuttanut jo Haa
gaan, kun tuli tuttavan kaut
ta mukaan espoolaisseuran
toimintaan. Lemströmiä on
viehättänyt alusta saakka
seuran hyvä yhteishenki.

-Tarkoituksenamme on
pelata jalkapalloa, pitää
hauskaa, huolehtia kunnos
tammeja tuntea yhteenkuu
luvuutta. Pyrimme poista
maan keskuudestamme it
sekkyyden, mutta olemaan
samalla itsenäisiä yksilöitä.
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Nähdäänkö Kilo IF:ssä joskus
iunnuiakin?
Nils Lemström: “Ajatus ei ole mahdoton.”
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80-LUVUN KILO. Kilo IF:ssä pelaa neljä miesten edustus-ja yksi ikämiesjoukkue. Tässä kuvassa tyylittelevät Kilon urhot joskus 80-luvun puolivälistä.

rassaMonikon mäessä,joka
on purettu jo kauan sitten.
Seuramme nimissä on hy
pätty jopa yksi Suomen
mestaruus.

Nykyään Kilo IF:iin kuu-

Nils Lemström:
“larkoituksenamme on pelata jalkapalloa,
pitää hauskaa, huolehtia kunnostamme ja
tuntea yhteenkuuluvuutta. Pyrimme poista
maan keskuudestamme itsekkyyden, mutta
olemaan samalla itsenäisiä yksilöitä.”


